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Interpelacje !

Y:y*::X,: *tT.,_,$:tl aces; j ezdni; I :pdnildd f 
ozrosly siq do l ego poiowy I

tyunigcia by udro2ni6 jego dostqpno6i dla pieszych.
r. Iulcy Sw. Antoniego proszq o naprawq zapadliny chodnika w pobli2u

Janusz Dqbczy'rish

1/ Mieszkancy miasta pytaitr kiedy powstanie zapowiadana od dluZszego czasu miejska
stacja paliw. Po nierozstzygnietym przetargu na jej budowq przez pcK,,saniko,' sp. z o.
o- , lrt6ra miala byi operatorem tego przedsiqwziqcia nast4pila cisza w tei spolecznie
wa2nej sprawie.
2/ Nasi mieszkaricy k6rzy w dlugiej kolejce czekali na zapisade siq do dofilansowania
przez urz4d Miasta zakupu roweru, pyraifu czy bqclzie to moiliwe w 2024r. w projekcie
bud2etu na rok nastqpny takiej pozycji nie p3. es2gldu/anie na rozsfzyqniqcie skarg do
woiew6dzkiego Sadu Adminisuacvinego moie bvi bardzo dlugie. czy byly przez pana

.Prezydenta 
p_odejmowane p_r6by roz.m6w z Regionaln4 Izba noi"r.fuif.o*i-*i"; ,po*i",

bo przeciei dwulaotnie RIo odrzucilo uchwa{ nady naiasta dotyczEc4 ttofinansowania
zakupu rower6w dla wlodawicr
3/ od strony uricy Lqgskiej naprawienia wymaga uszkodzone ogrodzenie boiska szkoly
Podstawowej Nr 3. .

4/.ostanrio w miedcie trwai4 nasadzenia nowych drzew w pasach drogowych za kwotq 1mi]. 200 tys. zI. w ilo6ci 300 sztuk. tych nasidzeri lest rzeczywidcie duzo, natomiast ich
efe}:t.jest potrowiczny' bo po ohesie gwarancji ich iielq$acja i bie24ce urzymanie jest
niewlafciwe ze suony sluzb rdejskich i briskb porow" [cn o."ur" 

"rv.r, orrJ"ie. uudr"t
miasta na straty. Prosze o informacjq, jak dhgj.l-est gwarancja tych nasadzefi i cz5i Urzaa
Miasta zrewiduje swoje dziarania w rych spriwich tit zuuy lyro i.r. n"i."ieimit w
drzewostanie miejskim.
5/ Na miejskich bulwarach naprzeciwko plywaiqcej sceny jest zemontowa.na trybuna dra
widz6wa gdzie s4 uszkodzone 4 plastikowe ,i.dr."iu. proszq o ich wymranq.
6/ Na rilicy Srebrnej w pasie chodnika stoi uscbniQte kompleuie drzewq kt6re moZe
stanowi( zagroZenie dla mieszkaricrSw. proszq o jego usuniqcie.
7/ Na ulicy Janiny Lech na chodnik wychodz4 chw;sty kt6rych nikt nie usuwa. ponadro

tej drogj z r:lic4 Mtynarskq.


